
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-11/2014 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 11. 11. 2014 v 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Pokorná, Jelen, Tůma, 

Panská, Coufalová, Janák, Vomáčko, Harbichová 

Studentská komora (s): Novotný, Pánková, Pecinová, Omcirk, Blažek, Kalkusová, Česák M. 

Omluveni: Flemr (a), Baláš (a) 

Nepřítomní: / 

 

Hosté: (bez titulů): Vindušková, Šteffl, Kohlíková 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem.  

Hlasování o programu zasedání 11. 11. 2014: (18-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/11/2014: AS UK FTVS schválil Program zasedání 11. 11. 2014. 

 

Předseda Heller informoval o odstoupení senátora Mgr. Petra Česáka z AS UK FTVS a 

přivítal novou senátorku Mgr. Lucii Kalkusovou. 

 

2. Projednání a schválení zápisu ze dne 14. 10. 2014 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu ze zasedání 14. 10. 2014. Senátor 

Tůma vyjádřil nesouhlas s formulací, že FTVS může využít půjčky od UK. Senátor  Zahálka 

objasnil smysl nabízené půjčky, která by nebyla spojena s žádnými úroky. Proděkanka 

Vindušková se vyjádřila, že toto bylo zmíněno na kolegium a pokud je námitka vůči této 

formulaci je třeba to řešit v rámci kolegia děkana. 

Hlasování o zápisu ze zasedání 14. 10. 2014: (17-0-1).  

Usnesení 02/11/2014: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání 14. 10. 2014. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

V nepřítomnosti spectabilis děkanky, která se účastnila jednání ohledně memoranda, 

zastupovala vedení fakulty proděkanka Vindušková. Informovala o volbách do AS UK a 

požádala přítomné o informování studentů fakulty. Dále informovala o připravovaném 

hodnocení studia a předložila pozvání na vzpomínkovou slavnost k výročí 17. listopadu. 



Předseda Heller informoval o námitkách vůči setkání s prezidentem České republiky. 

Proděkanka Vindušková informovala, že do konce týdne budou vydány výhledy akreditací. 

Bude požadováno, aby do hodnocení kvality výuky byl zahrnut modul hodnocení výuky 

pedagogy. Je otevřena aplikace pro podávání přihlášek do studia. Senátor Zahálka 

informoval, že kolují protesty proti setkání s prezidentem ČR. 

Další sdělení vedení fakulty v podání děkanky bylo přesunuto do bodu 6. po jejím příchodu 

na zasedání AS UK FTVS. 

 

4. Sdělení předsedy dílčí volební komise o přípravě volby do AS UK 

Předseda Heller přivítal předsedu dílčí volební komise Mgr. Michala Šteffla, který navrhl 

rozšíření komise o dr. Kinkorovou a zároveň přijal návrh senátora Novotného na rozšíření 

komise pro volby do AS UK z řad studentů. Předseda dílčí volební komise Šteffl také  

seznámil senátory s navrhovanými kandidáty do AS UK, kterými jsou z části akademických 

pracovníků doc. Zahálka, doc. Süss, dr. Flemr a dr. Gryc, a ze studentské části Bc. Novotný, 

Bc. Hank, Mgr. Thiel. Teze do termínu jednání AS dodali doc. Süss a dr. Flemr. Senátor 

Kaplan podotkl, že je třeba zveřejnit teze na fakultním webu. Informoval, že seznamy 

zaměstnanců i studentů budou na volby do AS UK připraveny. Akademičtí pracovníci 

působící na dvou fakultách budou volit pouze na jimi vybraném pracovišti. Dále akademičtí 

pracovníci, kteří jsou stále studenty v doktorském studiu, si musí vybrat, zda chtějí volit 

v části akademických pracovníků nebo ve studentské části. Následně došlo k hlasování o 

doplnění  výše navržených do dílčí volební komise pro volby do AS UK.  

 

Hlasování o doplnění člena dílčí volební komise o dr. Kinkorovou: (18-0-0) 

Usnesení 03/11/2014: AS UK FTVS jmenuje do dílčí volební komise dr. Kinkorovou. 

 

Hlasování o doplnění dílčí volební komise pro studentskou část o Čechovou, Šimkovou, 

Skřontovou, Světlíkovou, Kofránkovou,  Drahoráda, Kalkusovou a Blažka: (18-0-0) 

 

Usnesení 04/11/2014: AS UK FTVS jmenuje do dílčí volební komise pro studentskou část  

Čechovou, Šimkovou, Skřontovou, Světlíkovou, Kofránkovou,  Drahoráda, Kalkusovou a 

Blažka. 

 

 

 



5. Informace ke stavu rozpracovanosti Organizačního řádu UK FTVS 

Senátor Zahálka uvedl, že obdržel řadu připomínek k organizačnímu řádu. Jednou z nich je 

námitka, že v organizačním řádu nejsou vyjmenována jednotlivá pracoviště a katedry, což 

bude upřesněné v Opatření děkana. Upozornil, že organizační řád je součástí statutu a 

všechny změny tedy musí být schvalovány fakultním i univerzitním senátem.  

Bylo potvrzeno postavení studentů vojenského oboru jako rovnocenné s ostatními studenty 

UK FTVS. 

Senátor Kaplan seznámil senátory se všemi obdrženými námitkami k organizačnímu řádu 

(viz příloha zápisu).  

Senátorka Harbichová uvedla, že na katedře PPD proběhla diskuse k organizačnímu řádu, 

připomínky byly vzneseny k organizačnímu schématu a k dělení na základní a nižší 

organizační útvary, přičemž jednotlivé katedry ve schématu zcela chybí. Připomínky byly 

vůči postavení tajemníka a definování kanceláře tajemníka, také zmínila záměnu termínu 

„sekce“ za termín „úseky“. Senátor Vomáčko uvedl, že nejsou odlišeny laboratoře, které 

mají statut katedry od laboratoří, které jsou přidruženy pod určité katedry. Proběhla diskuse 

ohledně postavení a pravomocí tajemníka fakulty. Senátor Hojka se vyjádřil, že dle jeho 

názoru by se mohla řada věcí z navrženého organizačního řádu vypustit a vyřešit opatřením 

děkana. Také zmínil, že jsou v řádu vyjmenovány sekce, které třeba čítají pouze jednoho 

zaměstnance a na druhou stranu tam nejsou vyjmenovány katedry. Senátor Janák se vyjádřil, 

že souhlasí se senátorem Hojkou a že vztahy, kdo je komu nadřízen a podřízen, by 

v organizačním řádu měly být definovány. Senátor Hojka uvedl, že je zde definován úsek 

investiční a tudíž pak nepůjde lehce zrušit, ale právě katedry, které se tak často nemění, tam 

definovány nejsou. Proběhla diskuse ohledně ustanovení jednotlivých sekcí. 

Senátorka Pokorná se zeptala, kdo je autorem předloženého organizačního řádu, senátor 

Jelen se zeptal, zda to bylo zaplaceno. Nikdo ze senátorů na tyto otázky neznal odpověď. 

Senátor Janák se vyjádřil, že by v organizačním řádu měly být vymezeny odpovědnosti 

některých funkcí. Senátorka Harbichová se vyjádřila, že formulace, že někdo zajišťuje 

doktorské studium je dost nešťastné. Dotázala se, zda tu je kontrolně právní úsek, či je 

zamýšleno jeho zřízení. 

 

6. Vystoupení vedení fakulty 

Předseda Heller přivítal spectabilis děkanku a předal jí slovo. 

Děkanka informovala o podepsání memoranda ohledně kampusu. Budou probíhat jednání o 

vytvoření pracovní skupiny a další realizaci. Senátor Janák se zeptal, zda to memorandum 

někoho k něčemu zavazuje. Děkanka informovala, že dnes už by memorandum mělo být 



závazné. Je zde předpoklad, že za rok a půl započne výstavba kampusu. Dále děkanka 

informovala, že ohledně dvora je třeba vytvořit novou dokumentaci, která by měla být 

hotova kolem května 2015.  

 

7. Volba místopředsedy AS UK FTVS 

Předseda Heller vyzval senátory k návrhu členů volební komise pro volbu místopředsedy 

AS UK FTVS. Senátoři Zahálka a Harbichová se souhlasně vyjádřili pro členství ve  

volební komisi pro volbu místopředsedy AS UK FTVS.  

Hlasování o volební komisi: (18-0-0) 

 

Po krátkém jednání volební komise vyzval předseda volební komise Zahálka senátory 

k návrhu kandidátů na místopředsedu AS UK FTVS. Senátor Omcirk navrhl senátora 

Novotného, který s navržením souhlasil. Další jiný návrh nebyl předložen.  

Komise seznámila přítomné s podmínkami hlasování a vyzvala senátory k tajné volbě 

místopředsedy AS UK FTVS. Odevzdáno bylo 16 hlasovacích lístků. 16 hlasovacích lístků 

bylo platných, přičemž kandidát Novotný získal 15 hlasů. 

 

Usnesení 05/11/2014: Místopředsedou AS UK FTVS byl zvolen Bc. Ondřej Novotný. 

 

8. Různé 

Děkanka informovala o projektu VaVpI, kde již byla vypsána výběrová řízení na stavební 

úpravy a nákupy přístrojů.  

Senátor Novotný vznesl dotaz, zda by se někdo další nechtěl zapojit do hodnocení výuky. 

Již byl osloven senátor Tůma, který se vyjádřil, že toto je třeba konzultovat s proděkankou 

Vinduškovou. 

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

  Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


